
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE ÖSTRA 
VÄGFÖRENING 20210317.  

På grund av Covid-19-pandemin hölls mötet digitalt.  

1.       Ordföranden förklarade mötet öppnat.   

2. Närvarande. Ulf Nyström, Jimmy Frogsjö, Jari Pellikka, Mikael 
Forsman, Ann-Charlotte Andersson och Bengt Jemsö.   

3. Dagordningen godkändes.   

4. Föregående protokoll. Genomgång av föregående protokoll.   

5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Inga 
obetalda fakturor finns. Vägavgifter för 2021 har börjat komma in. 
Budgetförslag för innevarande år presenterades. Där föreslås en 
asfalttoppning av Bofinkstigen och Rödhakestigen.   

6. Skrivelser:  

  -  Mail från boende vid Stugvägen angående farthinder. 
Ordföranden återkopplar till  vederbörande.   

  -  Förfrågan angående städning av grönområden. Efter årsmötet, 
20210324, ges möjlighet att anmäla intresse. 

7. Rapporter:   

- Besiktning av El-tels arbete längs Bonäsvägen är genomförd. 
Arbetet är väl genomfört. Om skador uppstår finns en garanti till år 
2026. Vi ska dock påminna dem om att några jord/sandhögar 
kvarstår att ta bort.  

8. Årsmöte. Vid kommande årsmöte kommer en extra punkt på 
dagordningen. Det gäller beslut om firmatecknare för vägföreningen. 
 OBS! Årsmötet hålls digitalt. Se information på hemsidan. 

 



9. Övriga frågor. Inga övriga frågor   

10. Nästa styrelsemöte är direkt efter avslutat årsmöte.   

11. Ordföranden avslutade mötet   

Adressen till vägföreningens hemsida 
.http://www.svartingeostravagforening.se/  

	


